

HIGH QUALITY WHITE GARLIC ثوم أبيض عالى الجودة



ILIA HIGH QUALITY WHITE GARLIC

The garlic plant grows in different shapes and colors and from different breeds. Compared to its breed, garlic has different properties, smell and taste. The more the taste and smell of garlic, the more antimicrobial, antioxidant, and anti-cancer properties it has that help improve the efficiency of the heart and immune system. The taste, smell and high quality of Ilya garlic have made this product exported to CIS countries in recent years. Ilya is able to supply high quality garlic to different countries in 12 months of the year.

إيليا ثوم أبيض عالى الجودة

ينمو نبات الثوم بأشكال وألوان مختلفة ومن سلالات مختلفة. بالمقارنة مع سلالته، يمتلك الثوم خصائص ورائحة وطعمًا مختلفًا. كلما زاد طعم ورائحة الثوم، زادت خصائصه المضادة للميكروبات والأكسدة والمضادة للسرطان والتي تساعد على تحسين كفاءة القلب والجهاز المناعي. إن الطعم والرائحة والجودة العالية لثوم إيليا جعلت هذا المنتج يتم تصديره إلى بلدان رابطة الدول المستقلة في السنوات الأخيرة. إيليا قادر على توريد الثوم عالي الجودة إلى بلدان مختلفة خلال ١٢ شهرًا من السنة.

| Garlic breed | White garlic |
|---------------------|----------------------|
| سلالة الثوم | الثوم الأبيض |
| Planting season | Early autumn |
| موسم الزراعة | أوائل الخريف |
| Harvesting season | Spring |
| موسم الحصاد | موسم الحصاد |
| storage temperature | -1 to -2 centigrade |
| درجة حرارة التخزين | ١- إلى ٢- درجة مئوية |
| Net weight | 5 kg |
| الوزن الصافي | ۵ کیلو |



INFLUENTIAL FACTORS IN THE DIFFER ENCE OF GARLIC:

I weather

I Soil

Use of chemicals

The growth environment of garlic and actually the soil and climate are the most important factors in the difference between garlic, of course we are considering the organic type, the garlic that grows in desert areas with hot and dry or semi-arid climate. And it has a sharper taste, which is more spicier than garlic in the northern regions, although it is said that the stronger the smell of garlic, the better its properties. Iliya garlic is one of the best types of garlic in the world.

The best way to store garlic is to dry it. Drying prevents rot and disease from entering the garlic. Dry garlic is then stored in the refrigerator.

العوامل المؤثرة في اختلاف الثوم:

ا طقس

ا تربة

استخدام المواد الكيميائية

بيئة نمو الثوم والحقيقة التربة والمناخ من أهم العوامل في الفرق بين الثوم، بالطبع نحن نفكر في النوع العضوي، الثوم الذي ينمو في المناطق الصحراوية ذات المناخ الحار والجاف أو شبه الجاف. وله طعم أكثر حدة، وهو أكثر توابلا من الثوم في المناطق الشمالية، على الرغم من أنه يقال أنه كلما كانت رائحة الثوم أقوى، كانت خصائصه أفضل. يعد ثوم إيليا من أفضل أنواع الثوم في العالم.

أفضل طريقة لتخزين الثوم هي تجفيفه. التجفيف يمنع العفن والأمراض من دخول الثوم. ثم يتم تخزين الثوم الجاف في الثلاجة.

BENEFITS OF WHITE GARLIC

- Strengthen the immune system
- Lower blood pressure in the body
- Improve body function
- Strengthen skin and hair
- Treatment of skin wounds
- Strengthening the digestive system
- Treatment of diabetes
- Strengthen liver function
- Allergy treatment
- Detoxification of the body
- Enhance sexual power
- Heart protection
- Weight Loss
- Strengthen the respiratory system

Anti-cancer properties

فوائد الثوم الأبيض

- تقوية جهاز المناعة
- انخفاض ضغط الدم في الجسم
 - تحسين وظيفة الجسم
 - تقوية الجلد والشعر
 - علاج الجروح الجلدية
 - تقوية الجهاز الهضمي
 - علاج مرض السكرى
 - تقوية وظائف الكبد
 - علاج الحساسية
 - إزالة السموم من الجسم
 - تعزيز القوة الجنسية
 - حماية القلب
 - فقدان الوزن
 - تقوية الجهاز التنفسي
 - خصائص مضادة للسرطان



ILIA Group started citrus business in 1991. Citrus fruits include lemon, orange, sweet lemon, grapefruit. Over time, Ilya expanded his business by entering the date market. Relying on previous experiences, since 2018, Ilya has been supplying high-quality garlic to global markets. Ilya is able to supply high quality garlic to different countries in 12 months of the year.

بدأت مجموعة إيليا التداول في سوق الحمضيات في عام ١٩٩١. وتشمل ثمار الحمضيات الليمون والبرتقال والليمون الحلو والجريب فروت. بمرور الوقت، قام إيليا بتوسيع أعماله من خلال دخول سوق التمور. بالاعتماد على التجارب السابقة، منذ عام ٢٠١٨، تقوم إيليا بتوريد الثوم عالي الجودة إلى الأسواق العالمية. إيليا قادر على توريد الثوم عالي الجودة إلى بلدان مختلفة خلال ١٢ شهرًا من السنة.

info@iliyagarlic.com

○□ +989120308695





Scan the QR code to visit our website. قم مسح رمز الاستجابة السريعة ضوئبًا لزيارة موقعنا الإلكتروني.

